
 
 
 

  
 

AJUNTAMENT DE MONTUÏRI 
( B A L E A R S )  

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA EXTRAORDINARIA DE L’AJUNTAMENT 
PLE CELEBRADA EL DIA 11 D’OCTUBRE DE 2012. 
ACTA 07/12. 
 
 

A Montuïri, essent el dia onze d’octubre de dos mil dotze, essent les 21:00 hores, 
es reuneix a la Casa de la Vila l’Ajuntament ple, en primera convocatòria, a l'objecte de 
celebrar sessió extraordinària, sota la presidència del Sr. Batle D. Jaume Bauza Mayol, 
assistit pels Srs. regidors Rafael Miralles Rossiñol, Magdalena Fornés Gomila, María 
Elena  Jaume Sastre, Catalina Mª Ribes Nicolau i Gabriel Nicolau Sastre pel grup 
municipal P.P ; Joan Verger Rossiñol, Gabriel Pocoví Ferrando i María Teresa Martinez 
Marcus pel grup municipal PSM, Guillem Mas Miralles i Margalida Munar Garau pel 
grup municipal del PSOE.. 

 
Excusa la seva absència : 
 
Actua de Secretari el que ho es de la Corporació, Sr. José Ramón Sicre Vidal. 

 
Declarat l’acte obert pel Sr. Batle i comprovat pel  Secretari el quòrum 

d’assistència necessària perquè pugui ser iniciada, es passa a debatre el primer punt de 
l’ordre del dia. 
  
 

1.- LECTURA I APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ 
ANTERIOR.- 
 
 Conformement amb el disposat a  l’article 91 del Reglament d’Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals (ROF), el Sr. Batle (PP) inicia la 
sessió demanant si qualque membre dels assistents ha de fer cap observació a l’acta de 
la sessió anterior de març, aprovant-se  per unanimitat. 
 
 

 
2.-COMUNICACIONS DE LA BATLIA .- 

 
Pel Sr. Batle es passa a informar de les qüestions que es relacionen seguidament,  

donant-se el plenari per assabentat : 
 

 Sobre la publicació al diari Mallorca Zeitung del projecte de ruta turística 
recentment posat en funcionament per l'ajuntament. 
  Sobre el canvi de retolacions realitzat en el cementiri. 
  Sobre la campanya de recollida d'aliments. 
  Sobre l'enderrocament d'una columna en el pou d’es Torrent. 
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  Sobre la supressió del POS per part del Consell per a aquest exercici 2012. 
 Sobre la creació del Consorci d'Infraestructures de les Illes Balears. 
 Sobre la invitació de la Guàrdia Civil per a la celebració de la seva patrona. 
  Sobre la felicitació rebuda de l’ AMIPA per la instal·lació de les aules 
prefabricades a l'escola. 
  Sobre la implantació de la cita prèvia en les oficines del SOIB. 
  Sobre la presentació del catalogo de serveis del departament d'esports del 
Consell de Mallorca. 
 Sobre el tall al trànsit d’un carril per treballs de manteniment de línea elèctrica 
aèria. 
 Sobre la remissió d’un escrit a la ATIB pel cobrament de determinats rebuts per 
duplicat en els casos que es va procedir al seu fraccionament. 
  Sobre les negociacions que s'estan duent a terme amb la concessionària per 
millorar la gestió de les instal·lacions esportives. 
 
 
 
 3.-  CONVENI UIB DIGITALITZACIÓ ARXIU MUNICIPAL  .- 

 
El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta 

corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el se contingut. 
 
Finalitzada la seva lectura, el Sr. Batle obri un torn de paraula, no duent-se a 

terme cap, per lo que es passa a votació aquest punt essent aprovat per unanimitat dels 
presents, amb el següent contingut : 

 
Vist el conveni per la seva firma amb la Universitat de les Illes Balears per la 

Digitalizació i posterior incorporació de part de l’arxiu municipal a la Biblioteca Digital 
de les Illes Balears, i trobant que el mateix es beneficiós pels interessos d’aquesta 
corporació i dels habitants del terme de Montuïri, l’ajuntament en ple adopta per 
unanimitat el següent ACORD : 
 
 1. Aprovar el conveni per la seva firma amb la Universitat de les Illes Balears 

per la Digitalizació i posterior incorporació de part de l’arxiu municipal a la Biblioteca 
Digital de les Illes Balears, en el mateixos termes que ha estat presentat. 

 
2. Facultar al Sr. Batle D. Jaume Bauzà Mayol per la signatura del conveni i de 

quants documents siguin necessaris per l’execució del present acord.  
 
 3. Notificar aquest acord als interessats. 
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 4.- APROVACIÓ DEFINITIVA COMPTE GENERAL 2011  .- 
 

El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta 
corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el se contingut. 

 
Finalitzada l’explicació, el Sr. Batle obri un torn de paraula, duent-se a terme les 

següents intervencions : 
 
El Sr. Joan Verger, PSM, demana per la diferencia del pressupost de la partida 

de recaptació de multes i la seva liquidació. Contesta el Sr. Secretari en el sentit que es 
deu a que els expedients estan en tramitació, donat que no fa un any que es va signar el 
conveni amb l’ATIB. 

 
Conclòs el torn de paraula, la Corporació delibera i a continuació es passa a 

votació aquest punt essent aprovat per 6 vots a favor (P.P), 2 abstencions ( PSOE) i 3 en 
contra (PSM), amb el següent contingut : 
 
 No havent-se presentat cap tipus de reclamació o al·legació a l’aprovació 
provisional de les comptes generals d’aquest Ajuntament i l’empresa municipal 
referents al exercici de 2011 i, vist l’informe favorable emes per la Comissió 
Informativa de Comptes i Hisenda, es proposa a l’ajuntament en ple la seva aprovació 
de forma definitiva. 
 
 
 

5.- LIQUIDACIÓ EMPRESA MUNICIPAL MURTA S.L  .-  
 
El Sr. Batle explica la proposta de la comissió informativa i l’acord pres amb 

aquest sentit a la reunió de l’ Assemblea general de l’Empresa. 
 
Finalitzada l’explicació, el Sr. Batle obri un torn de paraula, duent-se a terme les 

següents intervencions : 
 
El Sr. Joan Verger, PSM, i el Sr. Guillem Mas donen per reproduïdes les seves 

intervencions a l’assemblea, per la qual cosa s’abstindran. 
 
Conclòs el torn de paraula, es passa a votació aquest punt essent aprovat per 6 

vots a favor (P.P) i 5 abstencions (PSM i PSOE), amb el següent contingut : 
 

 Davant la transmissió a l'ajuntament de la majoria dels serveis que es varen 
encomanar a l'Empresa Municipal per causa que no es va produir l'objectiu d'abaratir i 
millorar la prestació de determinats serveis, portant així a l'empresa a una situació 
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d'inviabilitat , tant funcional com a econòmica, es proposa a l'ajuntament en ple que es 
procedeixi a la dissolució i obertura del període de liquidació de la societat. 
 
 
 
 6.-  RATIFICACIÓ DECRET BATLIA PLA ESPECIAL CIM  .-  
 

El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta 
corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el se contingut. 

 
Finalitzada l’explicació, el Sr. Batle obri un torn de paraula, duent-se a terme les 

següents intervencions : 
 
El Sr. Joan Verger, PSM, es queixa d'aquesta supressió ja que com ve el 

finançament del govern central, s'havia d'haver previst, pel lo que ha estat una falta de 
planificació. Més encara si es pensa que el Consell ha de ser una eina municipal, 
destinada especialment al suport als petits ajuntaments en la assistència tècnica 

 
El Sr. Guillem Mas, PSOE, expressa el seu malestar per que es va anunciar per 

la Vicepresidència del Consell que aquest recuperaria la seva antiga naturalesa de suport 
als municipis, no obstant això ara se suprimeix el POS que és la més important 
referència d'aquesta ajuda. La qual cosa sembla que caldria començar a pensar en la 
desaparició del Consell. 

 
El Sr. Batle pren la paraula per assenyalar que fa ja 3 anys que no s'ha rebut 

ajuda alguna a través del POS, afegint que està d'acord amb les reivindicacions 
presentades, però que haurien d'haver-se plantejat quan els seus respectius grups polítics 
governaven en el Consell. 

 
Conclòs el torn de paraula, la Corporació delibera i a continuació es passa a 

votació aquest punt essent aprovat per unanimitat dels assistents, amb el següent 
contingut : 

 
Vist el Decret dictat per la Batlia de data 19 de setembre de 2012, mitjançant el 

qual es modificava la relació de factures aprovades a la sessió Plenària de l’ajuntament 
de Montuïri, amb data 2 d’agost de 2012, que queda substituïda per la nova relació de 
factures que inclou l’esmena de les deficiències per altres factures corresponents a 
despeses objectes de la convocatòria i aprovava la nova relació de factures per un 
import total de 78.906,89 euros per a justificar l’ajuda concedida pel Consell de 
Mallorca en el marc del Pla Especial per ajudar a sufragar les despeses corrents dels 
Ajuntaments de Mallorca de 2012, i estant conformes amb el seu contingut, per 
unanimitat dels present s’aprova la seva ratificació. 
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7.-  CONVENI AVIBA AGÈNCIES DE VIATGES .-  
 
El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta 

corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el se contingut. 
 
Finalitzada la seva lectura, el Sr. Batle obri un torn de paraula, no duent-se a 

terme cap, per lo que es passa a votació aquest punt essent aprovat per unanimitat dels 
presents, amb el següent contingut : 

 
 Vist el conveni per la seva firma amb la Agrupación Empresarial de Agencias de 

Viajes de Baleares ( AVIBA) para l’ inclusió de l’ajuntament de Montuïri en qualitat de 
soci col·laborador, i trobant que el mateix es beneficiós pels interessos d’aquesta 
corporació, l’ajuntament en ple adopta per unanimitat el següent ACORD : 
 
 1.  Aprovar el conveni per la seva firma amb la Agrupación Empresarial de 

Agencias de Viajes de Baleares ( AVIBA) para l’ inclusió de l’ajuntament de Montuïri 
en qualitat de soci col·laborador, en el mateixos termes que ha estat presentat. 

 
2. Facultar al Sr. Batle D. Jaume Bauzà Mayol per la signatura del conveni i de 

quants documents siguin necessaris per l’execució del present acord.  
 
 3. Notificar aquest acord als interessats. 

 
 
 
8.- FESTES LOCALS 2013  .- 
 
El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta 

corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el se contingut. 
 
Finalitzada la seva lectura, el Sr. Batle obri un torn de paraula, duent-se una 

deliberació sobre la necessitat de revisar les dates de les festes, finalitzada la deliberació 
es passa a votació aquest punt essent aprovat per unanimitat dels presents, amb el 
següent contingut : 
 

Vist l’escrit remes per la Direcció General de Treball i Salut Laboral pel qual es 
demana que es fitxin les festes locals per l’any 2013 i donat que s’ha de comunicar 
abans de dia 31 d’octubre de 2012, l’ajuntament en ple adopta per unanimitat el següent 
acord : 

 
 1er.-  Fitxar com a festes locals al municipi de Montuïri per l’any 2013 les 

següents : 
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 Dia 2 d’abril, 3ª. Festa de pasqua   
 
Dia 23 d’agost, Dissabte de Sant Bartomeu 
 
2on.-  Comunicar aquest acord a la Direcció General de Treball i Salut Laboral. 

 

 

 9.- MODIFICACIÓ PREUS ESCOLA DE MÙSICA .- 
 

El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta 
corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el se contingut. 

 
Finalitzada l’explicació, el Sr. Batle obri un torn de paraula, duent-se a terme les 

següents intervencions : 
 

 El Sr. Joan Verger, PSM, anuncia que su grupo se abstendrá en este punto por 
que encuentra que al ser un servicio caro se deberían realizar campañas para la 
captación de más alumnos. 
 
 El Sr. Guillem Mas, PSOE, señala que este aumento se carga sobre los padres y 
propone la posibilidad de realizar actividades o eventos para la financiación de 
actividades formativas como esta. 
 

Conclòs el torn de paraula, la Corporació delibera i a continuació es passa a 
votació aquest punt essent aprovat per 6 vots a favor (P.P) i 5 abstencions (PSM i 
PSOE), amb el següent contingut : 

 
Examinat l’expedient incoat per a la modificació del preu públic per els 

ensenyaments de la Escola Municipal de Musica, vist l’informe emès pel Secretari-
Interventor, i el corresponent estudi econòmic, trobant l’expedient conforme, 
l’ajuntament ple adopta per majoria absoluta legal el següent ACORD : 

 
 1º.- Aprovar amb caràcter inicial la modificació del preu públic per els 
ensenyaments de la Escola Municipal de Musica, en els termes que contenen el text 
annex al present acord. 

 
 2º.- Exposar al públic el present acord, durant el termini de trenta dies, a fi de 
que els interessats puguin examinar l’expedient i presentar les al·legacions que 
considerin oportunes. 
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L’esmentada exposició al públic s’anunciarà al BOIB i començarà a comptar el 
termini a partir del dia següent a la publicació de l’anunci. 

 
 
 

 10.- PRECS I PREGUNTES .- 
 

Conforme al previst a l’article 82.4 del ROF per a les sessions ordinàries, es 
passa a continuació al torn de precs i preguntes, i se’n fan les que a continuació 
s’assenyalen: 

 
 

SR. JOAN VERGER  (PSM): 
 
1. Demana si l'activitat del Turonet ha baixat els preus per al present curs. 

Contesta el Sr. Batle que si, que ha passat de 20 € a 10. 
 
2. Informa que la línea wifi de la plaça no funcionava be , contestant el Sr. Batle 

que ho miraran. 
 
3. Proposa el tancar temporalment al tràfic el tram empedrat de l'avinguda d’És 

Dau, contestant el Sr. Batle que ja ho havien previst. 
 
4. demana per la situació en què es troben els serveis socials que estan 

mancomunats. Contesta el Sr. Batle en el sentit que davant la situació econòmica s'ha 
fet una reestructuració dels mateixos, prescindint de tot el personal que no està 
subvencionat, sense que això hagi afectat a la prestació dels serveis. 

 
 
SR. GUILLEM MAS (PSOE) :  
 
1. Se li ha comentat pel propietari del forn de Ca’n Joan des Forn, la possibilitat 

que tingués una reserva d'aparcament en el forn, a l'efecte de que els cotxes poguessin 
turar un moment per comprar. Contesta el Sr. Batle que ja va venir a l'ajuntament 
sol·licitant això per a un dia concret i se li va concedir.  

 
2. Assenyala que en el seu moment va sol·licitar que es canviés el sentit de la 

circulació del carrer de Ses Tres Creus i així es va fer, però ara han tornat a canviar el 
sentit, deixant-ho com al principi. Contesta el Sr. Batle que això es va deure a una 
confusió col·locant en aquest carrer els discos que estaven destinades a una altra. 

 
3. Pregunta pel pesatge dels camions de fems en la bascula de la cooperativa. 

Contesta el Sr. Batle informant que en la mancomunitat es realitza un pesatge de cada 
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fracció mitjançant un mostreig de dues vegades al mes i es va pensar que seria millor 
poder-ho fer cada dia, pensant per a això en la bàscula de la Cooperativa. 

 
4. Demana per l'accident ocorregut en el pou des Torrent. Contesta el Sr. Batle 

que es va informar al Consell de Mallorca, aquests han acudit per a la seva inspecció i 
de forma verbal han comunicat que procediran a la seva reparació. 

 
5. Pregunta pels ingressos que va generar la revetlla revival i a que es varen  

destinar, contestant el Sr. Batle que es recaptaren entre 4 o 5 mil euros que es van 
destinar a pagar el conjunt de la primera revetlla.  

 
 
I no havent altres temes a tractar s’aixeca la sessió essent les 22:00 hores del dia 

abans assenyalat,  de lo que jo com a Secretari extenc la present acta i donc fe. 
 
 
 
EL BATLE-PRESIDENT,                         EL SECRETÀRI-INTERVENTOR  
 
 
 
 
 
 
    Jaume Bauza Mayol                                        José Ramón Sicre Vidal 
 


